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Interpellation till Äldre- och omsorgsnämndens ordförande Susanne 
Ronström om i budgeten för 2022 beslutade medel till 
funktionshindrade barns fritid. 

Inför budgeten för budgetåret 2022 så togs ett Moderat initiativ, stött av KD, C , V och SD, till 
fullmäktige att besluta om i samband med kommunplan och Budget. 

Vårt yrkande, som vann stöd i fullmäktige, gällde en ettårig satsning på 800 000 kronor för att 
öka funktionshindrade barn och ungdomars möjligheter till en meningsfull fritid. 

Nu verkar ansvarig ordförande vid senaste fullmäktige inte ha riktigt koll på hur ansvarig 
nämnd följt fullmäktiges beslut och kunde därför inte svara på hur medlen använts. 

Därför vill jag, med denna uppriktigt vänligt ställda interpellation, ge ordförande Susanne 
Ronström möjligheten att svara på min fråga som ställdes i debatten om 2022 års 
verksamhetsberättelse. 

Jag skulle uppskatta ett skriftligt svar men accepterar givetvis även ett muntligt sådan om 
Ronström svarar vid fullmäktige den 25/5 2023. 

1. Vad har man gjort med pengarna? 

2. Hur mycket har detta kostat? 

3. Hur många barn / ungdomar har kunnat ta del av satsningen? 

 

Peter Freij (M) 


